
Strona nr 1 
 

 

Informacja o działalności szkoły w tekście 

łatwym do czytania – ETR (EASY TO READ)  

 

 

Publiczna Szkoła 

Podstawowa nr 2 

im. Polskich 

Olimpijczyków w Opolu, 

ma główną siedzibę przy 

ulicy ul. Katowickiej 35.  

Kod pocztowy: 45-061 

Opole 

 

Link do lokalizacji szkoły w Internecie poniżej: 

https://maps.app.goo.gl/x8qHDdjT1GtfBGst9  

 

 

oraz drugi budynek, przy 

ul. 1 Maja 151. 

Kod pocztowy: 45-356 

Opole 

 

https://maps.app.goo.gl/x8qHDdjT1GtfBGst9
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Link do lokalizacji szkoły w Internecie poniżej: 

https://maps.app.goo.gl/GGfoFASwZqTQrUrFA  

 

Szkołą kieruje Dyrektor – mgr Mirosław Śnigórski 

 

Kontakt ze szkołą: 

Jeżeli chcesz załatwić sprawę w szkole 

możesz 

napisać pismo i wysłać je na adres: 

ulica Katowickiea 35, kod pocztowy: 

45-061 Opole 

 

 

 

wysłać maila na adres: 

szkola@psp2.opole.pl  

 

 

 

zadzwonić na numer:  77 454 28 85 

https://maps.app.goo.gl/GGfoFASwZqTQrUrFA
mailto:szkola@psp2.opole.pl
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Możesz także przyjść do szkoły i 

załatwić sprawę.  

Szkoła pracuje od poniedziałku do 

piątku w 

godzinach od 7.00 do 15.00. 

Dostępność architektoniczna 

Szkoły w Opolu, przy ul. 

Katowickiej 35: 

Miejsca parkingowe: przed 

budynkiem oznakowano kolorem 

niebieskim 1 miejsce parkingowe. 

Dostępność wejścia: wejście do 

budynku odbywa się schodami, 

jednakże jest dostępne dla osób niepełnosprawnych ze 

względu na znajdujący się podjazd dla wózków. Budynek 

posiada szerokie, dwuskrzydłowe drzwi wejściowe. 

Dostępność komunikacyjna budynku: na parterze 
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zapewniono pełną dostępność dla osób niepełnosprawnych, 

jednakże ze względu na brak windy nie jest zapewniona 

dostępność pomieszczeń na pierwszym piętrze. Zapewniono 

komunikację na wniosek osoby ze szczególnymi potrzebami 

w formie określonej w tym wniosku – pracownik schodzi do 

klienta po zawiadomieniu przez osobę wnioskującą. Na 

parterze istnieje dostępność do toalety dla osób 

niepełnosprawnych. Dostosowania: zastosowano 

kontrastowe elementy infrastruktury oraz oznaczono 

paskami antypoślizgowymi wejścia do pomieszczeń 

biurowych. Wykonano wyróżnienia początku oraz końca 

schodów. Prawo wstępu z psem asystującym: do budynku i 

wszystkich jego pomieszczeń można wejść z psem 

asystującym i psem przewodnikiem. 

 

Dostępność architektoniczna 

Szkoły w Opolu,  

przy ul. 1go-Maja 151: 

Miejsca parkingowe są 

ograniczone i przeznaczone 

wyłącznie dla pracowników 

Szkoły. Teren jest zamknięty i 

monitorowany kamerą. 
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Dopuszczany jest również krótkotrwały postój dla pojazdów 

użytkowanych przez odprowadzających uczniów opiekunów. 

Na parkingu nie wydzielono specjalnych miejsc, dla osób 

niepełnosprawnych. Główne wejście do budynku, posiada 

podjazd dla wózków inwalidzkich oraz drzwi dwuskrzydłowe 

pozwalające na swobodny wjazd osobom korzystającym z 

wózków inwalidzkich. Wewnątrz obiektu jest również 

pochylnia umożliwiająca wjazd osobom niepełnosprawnym 

na wózkach, jednak ogranicza komunikację jedynie do 

wysokiego parteru, gdzie znajduje się sekretariat Szkoły, 

świetlica i stołówka. Pozostałe ciągi komunikacyjne oraz 

toalety nie zostały przystosowane do swobodnego 

korzystania przez osoby niepełnosprawne. 
 

 


